
                                                                             Zápisnica  

z 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, konaného  v zasadačke OÚ dňa 

28.04.2023.  

Prítomní:    
                    Ing. Milan Mizera – poslanec OZ 
                    Ing. Milan Mečár- poslanec OZ 
                    Martin Kuchta- poslanec OZ 
                    Anna Ďuratná-poslanec OZ 
                    Lukáš Turčák-poslanec OZ 
                    Žaneta Bambúchová- poslanec OZ 
                    Mgr. Zuzana Škorvanková- poslanec OZ 
 
Ďalší prítomní: p. Švaňová Anna, Ing. Stanislav Jančiga, Peter Svrček, Mgr. Anton Bugáň. 

 

Vzhľadom na hospitalizáciu starostu obce a na náročnosť dnešného programu bude viesť 

zasadnutie obecného zastupiteľstva poslanec Ing. Milan Mečár na základe písomného 

poverenia starostu obce.  

poslanec Mečár: Ešte by som chcel poprosiť na tomto fóre, zástupkyňu p. Annu Ďuratnú, 

aby sa verejné vyjadrila, že sa vzdáva možnosti vedenia zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

poslankyňa Ďuratná: Odkomunikovala som to  s p. starostom a súhlasím, aby si viedol 

zasadnutie.  

 

K bodu č. 1: 

Otvorenie. 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol poslanec Ing Milan Mečár, ktorý privítal 

všetkých prítomných. Zároveň uviedol, že zasadnutie OZ je nahrávané a bude vyhotovený  

videozáznam, kde môžu občania sledovať online prenos, ktorý  bude archivovaný. Prítomní 

sú všetci poslanci a  Obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.   

poslanec  Mečár: Máme formálny nedostatok v poverení poslanca na vedenie zasadnutia 

OZ.  Návrh bol prednesený starostom na ustanovujúcom zasadnutí OZ, ale vzhľadom k 

tomu, že som bol PN a nemohol som zložiť sľub poslanca ,neprijalo sa uznesenie na 

poverenie poslanca zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré bude 

prijaté dnes v rámci dnešného programu. 

 

Dnešné zasadnutie sa bude riadiť podľa bodov programu: 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Kontrola plnenia  uznesení 

4. Správy zo zasadnutí komisií 

5. Informácie o aktuálnom stave plnenia (vymáhania) pohľadávok obce (predkladá p. 

starosta) 

6. Informácie o aktuálnom stave plnenia finančných záväzkov obce po lehote splatnosti 

(predkladá p. Švaňová) 

7. Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 4/2023 (predkladá p. Švaňová)  



8. Rekonštrukcia 1.úseku obecného vodovodu, práce naviac (predkladá Ing. Mečár) 

9. Rekonštrukcia MŠ – príprava podkladov (predkladá p. starosta) 

10. Cenové ponuky  

a) Oprava krytiny na Dome smútku (predkladá p. starosta) 

b) Geometrické plány (predkladá Ing. Mečár) 

I. Cesta u Radolských 

II. Areál ZŠ 

III. Multifunkčné ihrisko v areáli ZŠ 

IV. Poľná cesta 

V. Cesta k Žabkovi – spodný úsek 

11. Vodojem 

       a) Oprava elektroinštalácie a blezkozvodu na vodojeme (predkladá p. starosta) 

       b) Diaľkový odpočet vody vo vodojeme (predkladá Ing. Mečár) 

       c) Výmena armatúr na vyšnom konci (predkladá Ing. Mečár) 

12.  Kamenný most na vyšnom konci 

       a) CP na sanačné práce (predkladá starosta) 

       b) CP na PD oprava ríms (predkladá Ing. Mečár) 

13. Webkamery pri ZŠ (predkladá p. Turčák) 

14. Žiadosti  

a. Žiadosť č.136 p. Stanislava Gavlasa k prenájmu pozemku pri ZŠ 

b. Žiadosť č.133 p. Petra Svrčka k nákladom na udržov. práce a zníženiu nájmu 

c. Žiadosť č.134 p. Petra Svrčka k zriadeniu terasy a ďalším stav. Úpravám 

d. Žiadosť č.67 p. Antona Bugáňa Nevybavená žiadosť 2023 

e. Žiadosť č.170/2023 p. Milana Olejku pozemkové úpravy v katastrálnom území 

Ochodnica 

f.  Žiadosť č.117/2023 p. Aleny Kopáskovej Žiadosť o poskytnutie nebytových 

priestorov v sále kultúrneho domu 

g. Žiadosť č.116/2023 p. Aleny Kopáskovej Žiadosť o poskytnutie nebytových 

priestorov v sále kultúrneho domu 

h. Žiadosť č.113/2023 Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky Žiadosť 

o doplnenie dopravného označenia 

i. Žiadosť č.112/2023 p. Tomáša Hlaváča Žiadosť o prenájom amfiteátru 

15. Stav ukončenia odpočtu vody k 30.1.2023 

16. Fakturácia platieb za vodu (predkladá p. starosta – p. Kolenová) 

17. Rekonštrukcia 1. úseku vodovodu (predkladá p. starosta). 

18. Meranie na zistenie úniku vody na verejnom vodovode (predkladá Ing. Mečár) 

19. PD parkovacích plôch pri OÚ, KD, MK k Žabkovi (predkladá Ing. Mečár) 

20. PD altánok ZŠ + rozpočet (predkladá p. starosta) 

21. Návrh na odkúpenie podielov parciel na pozemku ZŠ vo vlastníctve Miroslava Blahu 

EKN 6664/26, CKN 1429, CKN 1430/3 (predkladá Ing. Mečár). 

22. Poškodzovanie hrobov divou zverou na hornom cintoríne – riešenie (predkladá p. 

starosta) 

23. Diskusia 

24. Záver 
 



Zmena programu:  

p. Turčák:  a, žiadosť Urbariát pozemkové spoločenstvo Ochodnica  - č. 174/2023 

                   b, predvolanie vo veci určenie vlastníckeho práva žalobcu  Juliusa  Ságu 

                   c, lávka na vyšnom konci pri pálenici  

                   d, asfaltovanie – oprava výtlkov a spôsob ich zaradenia  

p. Mečár:   budú samostatné body  

p. Mizera:  do stáleho programu zaviedli ďalší stály bod -  Informácie starostu obce, aké sú  

prijaté žiadosti, informácie o požiadavkách a všetko, čo on pravidelne robí a čo 

aktuálne rieši 

p. Mečár:    e, schválenie poverenia poslanca pre vedenie zasadnutia OZ 

                   f, zabezpečenie cenovej ponuky oprava výtlkov   

                   g, vrátiť sa k žiadosti p. Šupikovej, ktorú sme prerokovali na stavebnej komisií, 

ale nezaradili  do programu OZ  

                   h, nákup smetných nádob 

                   i, návrh na nákup vodomerov  

                   j, kamenný most na vyšnom konci  - vypracovaný posudok   

 

OZ v Ochodnici schvaľuje zmenu programu. 

                                                                                    (54/2023 uznesenie bolo schválené) 

OZ v Ochodnici schvaľuje upravený program nasledovné : 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 

3. Kontrola plnenia  uznesení 

4. Poverenie poslanca zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva 

5. Správy zo zasadnutí komisií   

6. Informácie o aktuálnom stave plnenia (vymáhania) pohľadávok obce (predkladá p. 

starosta) 

7. Informácie o aktuálnom stave plnenia finančných záväzkov obce po lehote splatnosti 

(predkladá p. Švaňová) 

8. Rekonštrukcia 1. úseku vodovodu, práce naviac (predkladá Ing. Mečár) 

9. Meranie na zistenie úniku vody na verejnom vodovode (predkladá Ing. Mečár) 

   10.   Stav ukončenia odpočtu vody k 30.1.2023 a fakturácia platieb za vodu (predkladá p. 

starosta – p. Kolenová)  

   11.  Vodojem 

       a) Oprava elektroinštalácie a bleskozvodu na vodojeme (predkladá p. starosta) 

       b) Diaľkový odpočet vody vo vodojeme (predkladá Ing. Mečár) 

       c) Výmena armatúr na vyšnom konci (predkladá Ing. Mečár) 

   12.  Rekonštrukcia MŠ – príprava podkladov (predkladá starosta). 

  13. Cenové ponuky 

                 a) Oprava  krytiny na Dome smútku (predkladá p. starosta). 

              b) Geometrické plány (predkladá Ing. Mečár). 

                    I.   Cesta u Radolského 

                    II.  Areál ZŠ 

                   III.  Multifunkčné ihrisko v areáli ZŠ 

                   IV. Poľná cesta 

   14.  Kamenný most na vyšnom konci. 

                  a) CP na sanačné práce (predkladá starosta ) 



             b) CP na PD oprava ríms (predkladá Ing. Mečár) 

15.  Webkamery pri ZŠ (predkladá p. Turčák) 

16.  PD parkovacích plôch pri OÚ, KD, MK k Žabkovi (predkladá Ing. Mečár) 

17. PD altánok ZŠ + rozpočet (predkladá p. starosta) 

18. Návrh na odkúpenie podielov parciel na pozemku ZŠ vo vlastníctve Miroslava Blahu 

EKN 6664/26, CKN 1429, CKN 1430/3 (predkladá Ing. Mečár)  

19. Poškodzovanie hrobov divou zverou na hornom cintoríne – riešenie (predkladá p. 

starosta) 

20. Žiadosti  

a. Žiadosť č.136 p. Stanislava Gavlasa k prenájmu pozemku pri ZŠ 

b. Žiadosť č.133 p. Petra Svrčka k nákladom na udržov. práce a zníženiu nájmu 

c. Žiadosť č.134 p. Petra Svrčka k zriadeniu terasy a ďalším stav. Úpravám 

d. Žiadosť č.67 p. Antona Bugáňa Nevybavená žiadosť 2023 

e. Žiadosť č.170/2023 p. Milana Olejku pozemkové úpravy v katastrálnom území 

Ochodnica 

f.  Žiadosť č.117/2023 p. Aleny Kopáskovej Žiadosť o poskytnutie nebytových 

priestorov v sále kultúrneho domu 

g. Žiadosť č.116/2023 p. Aleny Kopáskovej Žiadosť o poskytnutie nebytových 

priestorov v sále kultúrneho domu 

h. Žiadosť č.113/2023 Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky Žiadosť 

o doplnenie dopravného označenia 

i. Žiadosť č.112/2023 p. Tomáša Hlaváča Žiadosť o prenájom amfiteátru 

21. Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 4/2023 

22. Predvolanie vo veci určenie vlastníckeho práva žalobcu  Juliusa  Ságu 

23. Žiadosť p. Šupikovej  

24. Oprava výtlkov na miestnych komunikáciách.  

25. Správa starostu o vyhodnotení hlavných cieľov, plán činnosti a program kultúrnych 

a spoločenských podujatí v obci  

26. Lávka na vyšnom konci pri Pálenici  

27. Diskusia 

28. Záver 

OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ so zmenami.  

                                                                                    (55/2023 uznesenie bolo schválené) 

K bodu č.2 :  

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie poslanec určil: Ing. Milan Mizera, Žaneta Bambúchová  

 Overovatelia zápisnice:                        Lukáš Turčák, Zuzana Škorvanková 

 Zapisovateľka:                                     Dana Červená 

                                                                                    (56/2023 uznesenie bolo schválené) 

  

poslanec Mečár:  Máme prítomných občanov so žiadosťami, dáme im prednosť.   

   

Žiadosť č. 174/2023  



p. Bugáň:  Zastupujem momentálne Urbariát pozemkové spoločenstvo Ochodnica ( ďalej len 

Urbariát )  -  vo veci  líniovej stavby  Orange Slovensko.  V priebehu mesiaca apríl 2023 pri 

kontrole lesných porastov - sme zistili prítomnosť vytyčovacích kolíkov na lesných 

pozemkoch  Urbariátu. Snažili sme sa zistiť kto a za akým účelom tieto kolíky v priestore 

osadil. Nedostali sme žiadnu relevantnú odpoveď. Zistili sme, že sa má jednať o stavbu 

alebo umiestnenie optického kábla spoločnosti Orange Slovensko.  Nakoľko sme nedostali 

relevantnú odpoveď od obecného úradu, z toho dôvodu sme podali  žiadosť  o sprístupnenie 

informácii. V nej sme žiadali informáciu o tom, kto vlastne oznámil takúto činnosť, akým 

spôsobom to bolo zverejnené a  aké stanovisko obec zaujala. Odpoveď sme žiadali emailom 

a zároveň sme žiadali,  aby bola táto informácia prednesená na zasadnutí OZ. Oficiálnu 

odpoveď sme dostali včera.  Bolo nám odpovedané na všetky položené otázky. Z toho nám 

vyplynulo, že spoločnosť  Orange požiadala o územné konanie o umiestnenie stavby.  Tento 

proces prebehol zdá sa, že zákonným spôsobom až na to, že to nebolo zverejnené na stránke 

obce Ochodnica. Nezverejnil sa   začiatok územného konania a ani územné rozhodnutie.   

Osobne sme boli naučení, že od Covidu obec zverejňuje takéto dokumenty na stránke obce 

Ochodnica a my ich tam nájdeme. V tomto prípade sa takto neudialo a my sme boli úplne 

vylúčení z možnosti uplatniť svoje práva a hájiť svoje záujmy v prípade lesných pozemkov.  

Spracovali sme svoje stanovisko, no myslím, že už len formálne. Dnes sme ho zaslali mestu 

Čadca ako príslušnému stavebnému úradu, kde dávame zamietavé stanovisko a nesúhlasíme 

s umiestnením a taktiež bolo zaslané aj poslancom obecného zastupiteľstva  a obci 

Ochodnica. Bojíme sa, že boj je márny. Prečo sa obec vôbec k stavbe nevyjadrila aj napriek 

tomu, že už v roku 2018 tam boli umiestnené stavby rodinných domov v lokalite nad  ZŠ, 

ktorá je stále extravilán obce? Ďalším zarážajúcim momentom pre nás bolo, že je to 

obhajované ako verejný záujem a nikto sa nevyjadril a nehájil verejný záujem. Opakujem, že 

Urbariát  nesúhlasí s umiestnením stavby. Sme si plne vedomí toho, že vďaka verejnej 

vyhláške a spôsobu, ako to bolo zverejnené na obci Ochodnica, nám uplynuli všetky lehoty 

aby sme hájili svoje záujmy. Ma to byť pre nás také upozornenie do budúcnosti, aby sa  

verejné vyhlášky zverejňovali, aby to neostalo na nepovšimnutí jedného pracovníka. 

poslanec Turčák: Ten nesúhlas je ohľadom čoho ?  

p. Bugáň: Jedná sa o to, že nie každý by bol spokojný, keby mu vznikla na pozemku ťarcha. 

V našom prípade je tento kábel -  stavba určená v jedinej prístupovej ceste, ktorá vedie 

k vysielaču a okrem toho, od marca minulého roka, sme spracovali  projekt - ,,Zadržiavanie 

vody na pozemkoch urbariátu“. Tento kábel -  stavba presne kopíruje priestor, ktorý je 

určený na zhotovenie týchto opatrení. Čiže nám to bude spôsobovať do budúcna problémy 

a sťaží realizáciu projektu.  

poslanec Mečár: Žiadosť  sa dostala do stavebnej komisie,  kde sa riešila.  Nechcem sa 

vyjadrovať a robiť závery. Tento týždeň som dal dohľadať všetky doklady, ktoré sú vedené  

na obecnom úrade a aj písomnú agendu.  Vyznieva to tak, že sme pochybili a určite budeme 

musieť v tomto smere urobiť opatrenia, aby také obdobné situácie sa neopakovali.  To 

znamená, že to budeme musieť mať viacej pod kontrolou. Takéto žiadosti investorov  by 

mali prejsť cez stavebnú a finančnú komisiu a tak isto cez zastupiteľstvo, aby nedochádzalo 

k poškodzovaniu záujmu občanov a vlastníkov pozemkov.  

poslanec  Mizera: Rozprával som sa s jedným z vlastníkom pozemkov a on rokoval 

s právnikom o predbežnom opatrení,  aby sa v tom ďalej nekonalo.  

p. Červená: Odpoveď na žiadosť uviedla p. Straková. Ďalej uvádza, že takýto spôsob sa 

uplatňuje len v extraviláne obce, kde je viac vlastníkov.  

poslanec  Mečár: Navrhujem tento bod dnes uzavrieť a môžeme ho presunúť na ďalšie 

rokovanie do komisie výstavby, dopravy a územného rozvoja.  



p. Bugáň: Ešte by som chcel podotknúť, že na stránke obce v časti získavanie  informácií 

máte uvedenú nesprávnu emailovú adresu a nenašiel som medzi kontaktami  žiadny kontakt 

na hlavného kontrolóra obce.  

Ďalej sme mali kontrolu z  Chránenej krajinnej oblasti  Kysúc ( CHKO) zameranú na 

prírodnú pamiatku Vajcovka, ktorá je zaradená  v oblasti IV. stupňa ochrany. Máme 

zakázané skladovať v jej blízkosti drevo.   

poslanec Mečár:  Máme to aj vyznačené v územnom pláne obce. Aj táto situácia a situácia 

s Orange je dôvod, prečo by sme mali urobiť rozšírenie a aktualizáciu územného plánu obce. 

                                                                                    (57/2023 berie na vedomie) 

 

Žiadosť č. 133/2023 – b 

Žiadosť č.133 p. Petra Svrčka k nákladom na udrž.  práce a zníženiu nájmu. 

p. Svrček:  Dal som Vám dve žiadosti. Jedná je ohľadom započítania investičných prác 

ak  zníženie nájmu za priestory v kultúrnom dome.  

p. Mečár: -  Dávame spracovať porovnávací rozpočet, aby sme mohli  porovnať výšku 

výdavkov na stavebné úpravy. Úľava  na nájme pre tento rok je schválená a preto  Vás ešte 

poprosím o strpenie pri doriešenie tejto žiadosti. 

                                                                                   (58/2023 berie na vedomie) 

Žiadosť č. 134/2023- c 

Žiadosť č.134 p. Petra Svrčka k zriadeniu terasy a ďalším stav. úpravám. 

Poslanec  Mečár: Mali sme pochôdzku v rámci stavebnej komisie, ktorá sa konala  dňa 

6.4.2023  a tam sme hovorili o riziku s účastníkom konania s p. Turčákom, ktorý už 

v predchádzajúcom období mal problém s umiestnením terasy. Už vtedy sme Vám navrhli, 

aby ste zašli za ním a získali súhlas. 

p. Svrček: - p. Turčák  problém nemá, skôr jeho švagriná, ktorá má bližšie umiestnený 

rodinný dom. S ňou som sa ešte nestihol stretnúť.  

Povedali ste, že sa  bude priestor  dláždiť, tak to je  aj tak tento rok bezpredmetné púšťať sa 

do zastrešenia.  

poslanec  Mečár:  Riešime ešte aj inú vec. Musíme dodržať minimálny profil, aby sme tam 

dostali hasičské autá,  aby sa mohol v prípade potreby urobiť hasičský zásah. Ja som Vás 

ešte požiadal, aby ste dali žiadosť ohľadom Vášho zámeru - priestoru  na druhom podlaží, 

bývalej  cukrárne.  

poslankyňa Škorvanková:  Ja som si  všimla, že na budove kultúrneho domu pribudli ďalšie 

reklamy a tým pádom je tam už niekoľko dier. Chcem sa spýtať, či ste  to s niekým 

odkomunikovali, keď ste umiestňovali ďalšie reklamy?  Predsa len, budova je majetkom 

obce. 

p. Svrček: - Ja som použil pôvodné diery, ktoré boli  vo fasáde nové som nevytváral.  

Neodkomunikoval som to s nikým, nevedel som a ospravedlňujem sa . Žiadne nové som 

nevytvoril.  

poslankyňa Škorvanková: Aj tam, kde je reklama – catering ? 

p. Svrček: Tie diery tam už boli.  

poslanec  Mečár:  Berme to ako oficiálnu požiadavku obce, aby ste sa zdržali vytvárania 

ďalších otvorov v zateplení tohto objektu. Radšej to prekonzultujte dopredu. 

p. Svrček:  Už tam nebudeme vešať ďalšie reklamy.   

                                                                                    (59/2023 berie na vedomie) 

 

K bodu č. 3: 

Kontrola plnenia  uznesení. 



Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený  v elektronickej forme.  

 

Uznesenie č. 09/2022 

OZ v Ochodnici ukladá zamestnancovi Obecného úradu v Ochodnici, ktorý je poverený 

správou daní, priebežne analyzovať príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu. O zisteniach 

spracovať správu, ktorú spoločne s návrhom na úpravu výšky miestnych poplatkov predloží 

OZ. 

Termín : do 30.10.2022 a následne priebežne vždy k 30.10. príslušného roka. 

Úloha v plnení.  

 

Uznesenie č. 58/2022 

OZ v Ochodnici berie na vedomie žiadosť č. 372/2022 a ostáva v riešení (Žiadosť o 

preverenie skutkového stavu prístupovej komunikácie okolo pozemku C-KN 1406/1.) 

Žiadal p. Mečár dopyt  v kancelárie geodeta p. Mihaldu, kde sa s touto kanceláriou nedá 

spojiť. Na finančnej komisií sa dohodlo, že budú oslovené ďalšie kancelária na 

vypracovanie cenovej ponuky na jednotlivé zamerania. Žiadosť je zahrnutá v dnešnom 

programe zasadnutia.   

Úloha v plnení.  

 

Uznesenie  č. 69/2022 

 Kontrolór obce apelujem na starostu obce aby dal písomne úlohy zamestnancom na 

odstránenie opravných položiek. 

 
Starosta obce do 22.12. 2022  uloží  písomne úlohy zamestnancom na odstránenie 

opravných položiek. Vzhľadom na to, že zamestnanci majú na začiatku roka mnoho 

povinností a termíny na uzávierky a štatistiky bol určený termín na splnenie úlohy do 

31.3.2023. 

Úloha sa do dnešného nesplnila ani sa nezačala plniť. By som chcel požiadať starostu obce 

aby vyvodil dôsledky alebo sa prijalo uznesenie na naplnenie úlohy.  

Úloha nesplnená.  

 

Uznesenie č. 121/2022 

OZ presúva ponuku pani Aleny a Pavla Kapralčíkovcov na poskytovania arch. služieb na 

prerokovanie na nasledujúcom zasadaní OZ. Na zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 

03.02.2023 sa úloha  posúva do plnenia komisií finančnej a správy majetku. 

 

Komisia finančná a správy majetku prehodnotila ponuku Aleny  a Pavla Kapralčíkovcov na 

poskytovanie archív. služieb a na vrhla OZ neprijať túto ponuku z dôvodu šetrenia 

finančných prostriedkov a plnenia si pracovných úloh pracovníkom OÚ. OZ prijalo 

uznesenie č. 39/2023 v ktorom neprijíma ponuku.  

Úloha splnená.  

 

poslanec Mečár: Ja by som mal jednu poznámku, či niekto z obecného úradu napísal 

odpoveď p. Kapralčíkovcom.  

 

p. Červená: Nie, písomná odpoveď  nebola poslaná, ale napíšeme.  

 

Uznesenie č. 11/2023  



OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce bezodkladne zabezpečiť projektovú dokumentáciu 

na rekonštrukciu ďalších poruchových úsekov na obecnom vodovode v obci. 

 

V tomto uznesení nie je špecifikované, ktorý úsek vodovodu sa rozhodne Obec Ochodnica 

v rámci porúch rekonštruovať a preto bude potrebné toto uznesenie presnejšie špecifikovať, 

nakoľko nie je možné zabezpečiť projektovú dokumentáciu na nešpecifikovaný úsek.  

Komisia finančná a správy majetku na svojom zasadnutí prehodnotila dopad časti 

rekonštrukcie vodovodu, ktorá bola vykonaná spoločnosťou HAES, s.r.o., ktorá nepriniesla 

úsporu v nákupe pitnej vody. Komisia navrhuje toto uznesenie zrušiť. 

Úloha v plnení. 

 

Uznesenie č. 33/2023 

 

OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce venovať maximálnu pozornosť vymáhaniu 

nedoplatkov ako aj informovať pravidelne na každom zasadnutí OZ a KFSM o aktuálnom 

stave ich vymáhania.   

 

Komisia finančná a správy majetku sa problematikou vymáhania zaoberala na svojom 

zasadnutí a prijala k tejto problematike závery, ktoré budú prezentované v bode 5 tohto 

zasadnutia OZ. 

 

Riešenie havarijného stavu na ZŠ je v plnení. 

Úloha v plnení. 

 

Body z minulého zastupiteľstva, ktoré by sa mali  presunúť  do dnešného zastupiteľstva, 

budú v bode programu a ďalšie dva budú zaradené do  programu zasadnutia, keď bude 

starosta prítomný.  

                                                                                   (60/2023 berie na vedomie) 

K bodu č. 4: 

Poverenie poslanca zvolávaním a vedením zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

p. kontrolór:  Prečítal zákon o poverení poslanca Ing. Milana Mečára zvolávaním a vedením 

zasadnutia obecného  zastupiteľstva v prípade neprítomnosti starostu obce.  

                                                                                   (61/2023 poveruje ) 

K bodu č.5: 

Správy zo zasadnutí komisií.  

Predsedovia komisií podali správy zo zasadania komisií.   

 

Komisia finančná a správy majetku:  

Predsedá komisie p. Mizera: Komisia zasadala dvakrát. 

Program bol veľmi rozsiahly. Schválili sme žiadosť na letné kino a  súhlasíme, aby  bol 

amfiteáter prenajatý  žiadateľovi  za symbolické cenu 1 Euro. Mám jednu podmienku, aby 

dodržiaval a prebral na seba zodpovednosť za autorské práva.  

Dávam na zváženie, že predseda komisie, keď bude posielať pozvánku, aby ju poslal 

všetkým poslancom. Ak má niekto záujem sa zúčastniť na  komisii, bude vítaný.  Dávam to 

na zváženie. Je to len môj návrh.  

 

Komisia bytová a kultúrna: 

Predseda komisie  p. Ďuratná: Chceme organizovať k príležitosti Váľanie mája zábavu -   

Majáles, ktorý sa uskutoční dňa 2.6.2023. Ak bude pekné počasie, uskutoční sa   na  



amfiteátri. V prípade nepriaznivého počasia, preložíme zábavu do kultúrneho domu.  

V tomto termíne je kultúrny dom voľný.  Hudbu máme zabezpečenú.  

 

Komisia životného prostredia a športu. 

Predseda komisie p. Turčák: Mali sme stretnutie dvakrát. Jedno stretnutie bolo zamerané na 

Deň Zeme, ale na ďalšom bolo tém viac. Deň Zeme sme  naplánovali na sobotu,  určili sme 

si  skládky a miesta, ktoré chceme upratať. Riešili sme čiernu skládku na vyšnom konci. 

Určitý materiál tam dali naviesť rybári na vytvorenie záchytného  koryta. Zisťoval som, že 

sa to robí bežne. Žiadal som ich o informáciu, či majú povolenie od Povodia Váhu. 

Vyjadrenie som zatiaľ nedostal. 

Uskutočnili sme výrub stromov na vyšnom konci, ktoré ohrozovali obyvateľov. Oslovil som 

Povodie Váhu. Prišli a dohodli sme sa.  Budú tri fázy-  v prvej sa odstránili staré, duté 

stromy. Druhá -  ďalší výrub sa môže uskutočniť až keď sa stretnú s ochranármi a vydajú 

súhlas. Tretia – po vegetačnom období budú orezané a spílené ostatné ohrozujúce stromy. 

Drevo si môžu občania zobrať.  

Podal  som žiadosť, aby som získal dotáciu  na informačne tabule. Chcel som vybudovať  

náučný chodník na vyšnom konci.  Zapojil som sa do projektu nadácie  Kia Slovakia. 

Bohužiaľ,  som ho  nezískal, skončil som pod čiarou.  

poslanec Mečár: Lukáš, chcem sa ti   poďakovať za všetkých, za tvoju snahu,  ktorú si 

vynaložil pre   umiestnenie tabúľ  pri hlavnej ceste.  

 

Komisia sociálna, mládeže a školstva:  

Predseda komisie p. Škorvanková : Na našom zasadnutí boli prítomní rodičia z rady školy 

a rady rodičov pri ZŠ v Ochodnici. Stretnutie bolo na základe ich podnetu, ktorý podali na 

zasadnutí OZ. Mali niekoľko podnetov- prečo je zamknuté ihrisko TJ Kysučan keď je to 

majetok obce ? 

poslanec Turčák: Uvedenú situáciu  som komunikoval s vedením TJ Kysučan Ochodnica sa 

vyjadrili,  že tam chodili ľudia na autách. Robili neporiadok  tak sa zaviedlo, že sa bude 

zamykať. Dal som im návrh, či by sa aspoň jedná bočná brána mohla nechať otvorená pre 

verejnosť. Aby tam človek prešiel pešo ale nie autom.  

poslanec  Mečár: Zamotávame sa  nie je  na nás ako sa rozhodneme. Najvhodnejšie by bolo 

pozvať na komisiu p. Gavlasa na riešenie podnetu.  

poslankyňa  Škorvanková:  Ďalší bod bol parkovanie pri ZŠ. Tento bod som si nechala na 

stretnutie s pani  riaditeľkou ZŠ a potom to odkomunikujem s komisiou výstavby, dopravy 

a územného rozvoja. Taktiež sa zaujímali o stav multifunkčného ihriska ktoré sa  

poškodzuje. Rozprávali sme o rekonštrukcií MŠ, kde sa dala podnet stavebnej komisii, aby 

sa zaoberali týmto problémom nevyhnutnej rekonštrukcie.  

 

Komisia výstavby, dopravy a územného rozvoja.  

Predseda komisie p. Mečár:  Sme mali viacero tém. Mandátna zmluva s Rybárom, vodovod, 

havarijný stav most na vyšnom konci. Mandátna zmluva už bola aj podpísaná. Odovzdali 

sme všetky podklady, ktoré sme mali. Čakáme už koncové vynaloženie, analýzu právnu. 

Všetky ciele, čo sme chceli sa nám podarili naplniť. Druhý, veľký bod je vodovod, tam sme 

to smerovali s dvoma cieľmi. Jeden bol dohliadnutie na dokončovanie prác. Spoločnosť 

HAES ukončila práce a požiadala nás o preberacie konanie. To sme urobili, ale nemáme  

podpísaný protokol. Majú tam nedorobky, ktoré sa týkajú povrchových úprav. Čo sa týka 

výsledku, neprinieslo nám ten očakávaný výsledok, že by sa nám znížila výrazne spotreba 

vody. V tomto úseku bolo najviac porúch, ale poruchy máme pravdepodobne aj niekde inde.  



Tretí bod je havarijný stav mosta. Nie je to až tak náročne, ako to vyzerá, čo sa týka sanácie 

diery. Treba to domurovať a obložiť kamenivom tak,  ako to bolo. Začali sme sa venovať 

tematike MŠ. Posunuli  sme problematiku aj  do komisie finančnej a správy majetku.  

                                                                                                 (62/2023 berie na vedomie) 

Bod č.6: 

Informácie o aktuálnom stave plnenia (vymáhania) pohľadávok obce. 

poslanec Mečár:  p. Kolenová bola prítomná  na  komisii finančnej a správy majetku. 

Predložila úhradu nedoplatkov. Podľa Fin Stat – finančný report,  máme pohľadávky  viac 

rokov. 

poslanec Mizera:  Požiadal som p. Kolenovú,  aby chodila pravidelne na finančnú komisiu 

a zároveň nám predkladala  informácie o stave vymáhanie pohľadávok.    

                                                                                    (63/2023 schvaľuje) 

 

Bod č.7:  

Informácie o aktuálnom stave plnenia finančných záväzkov obce po lehote splatnosti. 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený  v elektronickej forme.  

p. Švaňová:  Záväzky, ktoré mala obec po lehote splatnosti, sú už  uhradené. Boli to záväzky 

za  rok 2022. Za rok 2022 máme uhradené všetky  faktúry. Momentálne obec už prechádza 

do roku 2023. 

                                                                                   (64/2023 berie na vedomie) 

                                                                             

Bod. č. 8:  

Rekonštrukcia 1. úseku vodovodu, práce naviac. 

poslanec Mečár:  Rekonštrukcia 1. úseku vodovodu bolo ukončená, zostali len povrchové 

úpravy, na ktoré neboli vhodné klimatické podmienky. Týka sa zasypanie zeminy a  povrch 

sa bude asfaltovať.  Popri týchto prácach  by sme si možno mohli prejsť najnutnejšie výtlky. 

Všetky doklady a fotodokumentácia nám bola zaslaná. Určite do budúcna by som túto firmu  

odporučil pre ďalšie práce. 

Pri ukončovacích prácach firma HAES nám vyčíslila náklady, ktoré urobila na viac. Dal 

som to  prehodnotiť ďalšej firme, ktorá realizuje podobné  práce. Vyjadrili sa nám, že za 

takú sumu by to nedokázali spraviť.  Ceny za prácu na viac boli primerané. Jednalo sa 

o práce odvzdušnenie potrubie D110 pri armatúrnej šachte, prekládka odvodňovacieho 

potrubia v mieste osadenia šachty. Osadenie šupátka a prepojenie jestvujúcej vodovodnej 

prípojky na novovybudovanú vetvu.  

                                                                                    (65/2023 berie na vedomie) 

                                                                                    (66/2023 uznesenie bolo schválené) 

Bod. č.9:  

Meranie na zistenie úniku vody na verejnom vodovode. 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený  v elektronickej forme.  

poslanec  Mečár: - Firma nám v rámci rekonštrukcie  prác vybudovala  vodovodnú šachtu, 

v ktorej sú umiestnené dve šúpatka, čiže zariadenie na uzatváranie vodovodných potrubí. Na 

potrubí 110 (priemer) je osadený redukčný ventil. Prvé tlakové pásmo je od Kormana po 

železničnú stanicu. Druhé  je od Kormana na vyšný koniec.  Podľa  nočných odpisov, ktoré 

vykonávame sme zistili, že sme viac ako 100 % v strate. Podľa meranie je ďalšia 

predpokladaná porucha pravdepodobné od Kormana smerom ku železničnej stanici. Máme 

tam veľkú stratu vody.  

                                                                                    (67/2023 berie na vedomie)     
 

Bod. č.10: 
Stav ukončenia odpočtu vody k 30.1.2023. 



poslanec Mečár: Odpočet vody prebehol tak, ako bol stanovený. Faktúry boli vystavené 

odberateľom v stanovenom čase a sú už čiastočné uhradené. Splatnosť faktúr je 15 dní.  

                                                                                    (68 /2023 berie na vedomie)                                                                                        
Bod č.11: 
Vodojem. 

       a) Oprava elektroinštalácie a bleskozvodu na vodojeme (predkladá p. starosta) 

       b) Diaľkový odpočet vody vo vodojeme (predkladá Ing. Mečár) 

              c) Výmena armatúr na vyšnom konci 

 

p. Mečár: Sú to ďalšie náklady, ktoré súvisia s bezpečnosťou a povinnosťou, ktorú by sme 

mali mať v poriadku.  Bod berieme len  informatívne . Finančná komisia  k cenovým  

ponukám, ktoré som mal vypracované na opravu elektroinštalácie a diaľkový odpočet vody,  

prijala návrh  dať spracovať projektovú dokumentáciu a doplniť o ďalšie cenové ponuky. To 

znamená, že v tomto hľadaní a hľadaní porúch si musíme pomôcť s tým, čo máme. Je to 

v riešený stavebnej a finančnej komisii.  

So starostom sme bod už preberali a uvažovali nad projektantom,  ktorého oslovíme na 

spracovanie projektovej dokumentácie, ktorá bude  pozostávať z troch častí. 

                a, úprava potrubí vo vnútri  armatúrnej šachty  

                b, silnoprúdová časť + bleskozvod 

                c,  slaboprúdová – prenos 

Diaľkový odpočet by bol priamo umiestený vo vodojeme, kde by boli dva vodomery. Každý  

mal svoj  diaľkový odpočet, aby sme vedeli čo sa deje s tlakovým pásmom. Hneď by sme 

vedeli odpoveď. Takto musíme dlho čakať.  

                                                                                    (69/2023 berie na vedomie ) 

Bod č.12:   

Rekonštrukcia MŠ – príprava podkladov 

poslanec  Mečár: Na rekonštrukciu elektroinštalácie bol už v roku 2021 vypracovaný  

rozpočet a projekt, ktorý dal vypracovať starosta obce. Projekt riešil, či  je potrebné urobiť 

podhľad zo sadrokartónu, aby sa zjednodušilo  vedenie elektrických káblov v podhľade-  

teda v priestore medzi stropom a stropnou doskou. Firma sa zamerala na skutkový stav 

a posúdila túto možnosť. Sú  stanovené kapacity kubatúry vzduchu pre každé dieťa. Ak 

nechceme znížiť kapacitu škôlky, nemôžeme si dovoliť znižovať kubatúru vzduchu. Túto 

vec projektant posúdil v zmysle noriem tak, aby sme neznížili kapacitu deti.  Pri 

elektroinštalácií dôjde k  poškodeniu omietky a maľby. Je ich tam viac vrstiev, ktoré bude 

treba oškrabať a napenetrovať nanovo. Toto všetko bude riešiť projekt.   

                                                                                    (70/2023 berie na vedomie) 

Bod č.13:  

Cenové ponuky 

a, Oprava krytiny na Dome smútku  

     poslanec Mečár: Oprava je už vykonaná. Časť prác bude uhradených z financií  

poisťovne. V rámci opravy bola zahrnutá aj oprava bleskozvodu.  

b, Geometrické plány  

poslanec Mečár: Bude ich šesť v zmysle cenovej ponuky. 

      I.  Zahŕňa prekvalifikovanie parcely z EKN č. 6664/25 stavu do CKN v ZŠ.  

     II. Zameranie  multifunkčného ihriska kde prebehla realizácia stavby a aby bola 

evidovaná aj katastrálnom stave.  

    III. Prekvalifikovanie do stavu CKN ZŠ.  

    IV. Cesta k Žabkovi  prekvalifikovanie do stavu CKN- spodný úsek.  

     V. Cesta Radolských 

    VI.  Poľná cesta.  



Realizáciu máme prisľúbenú v mesiaci máj.   

                                                                                    (71/2023 berie na vedomie ) 

                                                                                    (72/2023 berie na vedomie) 

Bod č.14: 

Kamenný most na vyšnom konci 

a, CP na sanačné práce.  

poslanec  Mečár: Cenová ponúka na sanačné práce. Je tam problém s prístupom. 

Finančná   komisia si vyžiadala ďalšie cenové ponuky. Náklady cca 1 500 Eur.  

b, na opravu ríms 

poslanec  Mečár: Rímsy sú okraje, kde  sú ukotvené zábradlia, ktoré  treba vybúrať a urobiť 

nové. Po rímsach steká povrchová voda z hlavnej cesty a určite aj to výrazne pomohlo 

k poškodeniu mosta.   Máme spracovanú cenovú ponuku na 3 600 Eur.  Je to zložitá 

rekonštrukcia najmä z dôvodu, že je to kamenný most.  

                                                                                    (73/2023 berie na vedomie ) 

Bod č.15: 

Webkamery pri ZŠ. 

poslanec Mečár: Jedná sa o webkamery na multifunkčné ihrisko z dôvodu jeho 

poškodzovania. 

poslanec  Turčák: Dal som vypracovať 3 cenové ponuky. V minulosti bola navrhovaná jedná 

kamera na celé ihrisko. Oslovil som firmu CEKOKAM. Prišlo sa nato, že je tam 

nedostačujúci SWITCH a  bol zahrnutý do cenovej ponuky. Musí sa vymeniť aj zariadenie, 

ktoré zaznamenáva záznam. Je nedostačujúci. Obec aj ZŠ má uzatvorenú zmluvu na servis. 

Ďalšie kroky závisia od uzavretej zmluvy.  

poslanec  Mečár: V  prvom rade sa má špecifikovať čo vyžadujeme, aký  záručný 

a pozáručný servis.  

                                                                                  (74/2023  berie na vedomie ) 

Bod č.16: 

PD parkovacích plôch pri OÚ, KD, MK k Žabkovi.  

poslanec  Mečár: Má len informatívny charakter. Na parkovanie pre OU bola vystavená 

záväzná  objednávka. Zhruba po týždni ma kontaktoval projektant, že nám nevychádzajú 

rozhľadové trojuholníky na kolmé  parkovanie. Kolmý  spôsob parkovania neprichádza do 

úvahy. Ďalší problém  je  riešenie odvodnenia parkovacích plôch. Povrchové vody, ktoré 

vznikajú, nemajú smerovať na hlavnú cestu. Umiestnenie má smerovať na pozemky obce.  

Parkovacie plochy za kultúrnym domom -ide viac menej o spevnenie a aby to malo 

reprezentačný charakter. 

Cesta pri Žabkovi  je potrebné riešiť aj koncepciu uloženia všetkých inžinierskych sietí 

v ceste. Dažďová voda je veľmi nízko. Cenová ponuka bude pravdepodobné vypracovaná 

do najbližšieho zasadnutia OZ. 

                                                                                  (75/2023 berie na vedomie ) 

Bod č. 17: 

PD altánok ZŠ + rozpočet. 

poslanec  Mečár: Na zasadnutí OZ bol ešte v minulom volebnom období prítomný 

projektant  z dôvodu  zateplenia budovy ZŠ.  Popri tom uviedol, že p. riaditeľka ho oslovila, 

že by chcela urobiť exteriérovú učebňu v parku pri škole v mieste, kde sa nachádzajú 

lavičky. Tento projekt bol vypracovaný, no neuhradený. Nesúhlasím s umiestnením učebne, 

ak zvažujeme, že budeme musieť rozširovať cestu smerom k bytovke. Projektant nás oslovil,  

že by sme mali projekt uhradiť. Je to len vstupná informácia.  Navrhujem pozvať p. 

riaditeľku  ZŠ na stavebnú komisiu pre ozrejmenie situácie.  

poslankyňa  Škorvanková: Myslím si, že ZŠ dostala tento rok od nás dosť a bojím sa, aby to 

nebolo na úkor rekonštrukcie  MŠ. 



poslanec  Mizera: Nie som proti altánku,  ale nesúhlasím s jeho umiestnením. Vzhľadom 

k tomu,  ak chceme  rozširovať cestu.  

poslanec Mečár: Projektovú dokumentáciu odstupujeme do  komisie finančnej a správy 

majetku.   

                                                                                   (76/2023 berie na vedomie ) 

Bod. č 18: 

Návrh na odkúpenie podielov parciel na pozemku ZŠ vo vlastníctve Miroslava Blahu EKN 

6664/26, CKN 1429, CKN 1430/3. 

poslanec Mečár: Jedná sa o tri parcely ale sumárne robia vlastnícky podiel 107 m². Parcely  

sú na spoločnom LV s obcou Ochodnica. Predbežné vlastník súhlasí s odpredajom podielov 

obci. Posúvam do finančnej komisie na rokovanie s vlastníkom. 

                                                                                   (77/2023 berie na vedomie ) 

Bod č.19:  

Poškodzovanie hrobov divou zverou na hornom cintoríne. 

poslanec Mečár: Som vykonal obhliadku cintorína. Na prítomnosť divej zvery nás 

upozornila pracovníčka obecného úradu, ktorej sa občania sťažujú na zničené  okolie hrobov 

a zničenú kvetinovú  výzdobu. Správca cintorína tiež potvrdil, že je pravidelne zničený 

trávnatý porast v  okolí hrobov. Jedná sa o škody  spôsobené divou zverou.  Posúvame do 

komisie životného prostredia.  

                                                                                   (78/2023 berie na vedomie ) 

Bod. č.20: 

Žiadosti:  

         a) Žiadosť č.136 p. Stanislava Gavlasa k prenájmu pozemku pri ZŠ 

poslanec Turčák: Som určite proti. Keď dáme súhlas jemu, budú chcieť ďalší.  

poslanec Mizera:  Finančná komisia je toho istého názoru ako p. Turčák.  Videli sme tam 

riziko precedensu, že sa  budú dožadovať ďalší. Za komisiu vyjadrujeme nesúhlas.  

poslankyňa  Škorvanková: Ja by som sa dívala nato z  hľadiska bezpečnosti detí. V prvom 

rade je to areál pre deti a nie, aby tam boli garáže.                                                             

                                                                                    (79/2023 zamieta) 

 

          d) Žiadosť č.67/2022  p. Antona Bugáňa nevybavená žiadosť z roku 2022 

 

poslanec Mečár: Žiadosť sa týka IBV u Tomáška. Zostáva stále v plnení.  Geometrický plán 

nemáme stále vypracovaný. Podľa informácie zhotoviteľa  je to katastrálnom konaní.  

                                                                                    (80/2023berie na vedomie) 

 

          e) Žiadosť č.170/2023 p. Milana Olejku pozemkové úpravy v katastrálnom území 

Ochodnica 

 

poslanec Mečár: Žiadosť obdŕžala aj  stavebná komisia. Bola adresovaná na Okresný úrad 

Žilina, pozemkový a lesný odbor a Obci Ochodnica zaslaná  na vedomie. Žiadosť svojím 

obsahom smerovala k odporučeniu zloženia prípravného výboru pre pozemkové úpravy 

v obci. Žiadosti sa vyhovelo. 

                 Prípravný výbor zloženie: 

                 Ján Tarana -  za občanov 

        Marta Šeptajová - za občanov 

     Radoslav Ďuroška - Obecný úrad 

         Miroslav Blaho - Združenie drobnovlastníkov lesov Ochodnica 



             Peter Majtán - Urbariát pozemkové spoločenstvo Ochodnica 

     Ing. Milan Mečár - komisia výstavby, dopravy a územného plánovania  

    Ing. Milan Mizera - komisia finančná a správy majetku 

            Lukáš Turčák - komisia životného prostredia a športu 

           Dana Červená - zástupca oddelenia pozemkov 

     Ing. Milan Olejko – pozemkové spoločenstvo lesa Žarnovka 

                                                                                    (81/2023 berie na vedomie) 

 

             f) Žiadosť č.117/2023 p. Aleny Kopáskovej Žiadosť o poskytnutie nebytových 

priestorov v sále kultúrneho domu. 

poslanec Mečár: Žiadosť je zameraná na poskytnutie sály kultúrneho domu pre žiakov 9. 

ročníka na tanečný kurz a  odpustenie nájmu za priestor. Nájom za priestor neplatili žiaci ani 

v minulosti, tak by bolo nevhodné nevyhovieť žiadosti. Žiadosti sa vyhovuje.  

                                                                                   (82/2023 uznesenie bolo schválené) 

 

            g) Žiadosť č.117/2023 p. Aleny Kopáskovej Žiadosť o poskytnutie nebytových 

priestorov v sále kultúrneho domu 

poslanec Mečár: Žiadajú o poskytnutie sály kultúrneho domu na  skupinové cvičenie – 

kalanetika.  

Žiadosti sa vyhovuje. 

                                                                                   (83/2023 uznesenie bolo schválené) 

 

             h) Žiadosť č.113/2023 Ministerstvo vnútra Slovenskej republiky o doplnenie 

dopravného označenia 

poslanec Mečár:  Žiadosť odstupujeme na ďalšie riešenie do komisie výstavby, dopravy 

a územného rozvoja.  

                                                                                    (84/2023 berie na vedomie) 

 

                i) Žiadosť č.112/2023 p. Tomáša Hlaváča  o prenájom amfiteátru. 

poslanec Mečár: Komisia finančná a správy majetku sa v rámci bodu č.5 vyjadrila 

k žiadosti.  

Žiadosti vyhovuje. 

                                                                                   (85/2023 uznesenie bolo schválené) 

 

Bod č.21: 

Úprava rozpočtu – rozpočtové opatrenie č. 4/2023 

p. ekonómka: Výdavky sa navyšujú na nákup a dovoz smetných nádob, vyhotovenie 

geometrických  plánov.   

Navýšené príjmy oprava strechy Dom smútku. 

                                                                                   (86/2023 uznesenie bolo schválené) 

Bod č. 22:  

Predvolanie vo veci určenie vlastníckeho práva žalobcu  Júliusa  Ságu. 

poslanec Mečár: Jedná sa o  predvolanie na pojednávanie vo veci určenia vlastníckeho práva 

žalobcu voči obci Ochodnica. Spor je z minulého volebného obdobia. 



                                                                                   (87/2023 berie na vedomie) 

Bod č.23:  

Žiadosť p. Šupikovej  

poslanec Mečár:  Žiadosť p. Šupikovej sme mali na rokovaní vo finančnej a stavebnej 

komisii. Zástupca p. Šupikovej navrhuje ako riešenie umiestnenie dopravného značenia. 

Finančná komisia žiadosť zamieta.  

                                                                                    (88/2023 zamieta) 

Bod č.24:  

Oprava výtlkov na miestnych komunikáciách.  

poslanec Turčák: Všimol som si, že po obci sú označené určité miesta v miestnych 

komunikáciách  na opravu – asfaltovanie. Našiel som ešte miesta, ktoré nemáme označené 

a potrebujú opravu.  

 

                                                                                    (89/2023 berie na vedomie) 

Bod č. 25: 

Správa starostu o vyhodnotení hlavných cieľov, plán činnosti a program kultúrnych 

a spoločenských podujatí v obci. 

poslanec Mizera: Navrhujem, aby sme do stáleho programu zaviedli ďalší bod.  Informácie 

starostu obce, čo aktuálne rieši, prijaté žiadosti, informácie o požiadavkách a všetko, čo on 

pravidelné robí, čo aktuálne rieši. 

                                                                                    (90/2023 uznesenie bolo schválené)  

Bod č. 26:  

Lávka na vyšnom konci pri Pálenici.  

poslanec Turčák:  Lávka je v havarijnom stave. Na povrchovom plechu je diera a hrozí 

nebezpečenstvo úrazu.  

poslanec Kuchta: Lávku sme už riešili, cenovú ponuku sme mali vypracovanú.  

poslanec Mečár:  Bod odstupujeme do  komisie výstavby, dopravy a územného rozvoja.  

                                                                                   (91/2023 berie na vedomie) 

Bod č. 27: 

Diskusia.  

p. Žabka: Beriete na vedomie, chcem sa spýtať, akým štýlom to beriete na vedomie.  

poslanec Mečár: Rieši sa to ďalej. Je potrebné  aby nám to projektant naprojektoval, všetky  

inžinierske siete.  Mám pocit, že tam vidím potenciál na výstavbu ďalších rodinných domov. 

 

p. Žabka: Navrhujem umiestniť retardér pri ZŠ,  ako sú umiestnené kontajnery na 

separovaný odpad  pod kopcom  výstavby rodinných domov. Je to tam veľmi nebezpečné. 

Auta jazdia rýchlo a zástavbou rodinných domov sa výrazne zvýšil ich počet.  

poslanec: Mečár: Presúvame  do  komisie výstavby, dopravy a územného rozvoja. 

poslanec Kuchta: Ako to vysvetlíte ľudom, keď budú musieť pri škole zastaviť a potom sa 

hore rozbehnúť? 

 

poslanec Kuchta:  Riešime multifunkčné ihrisko ale čo sa momentálne  deje na detskom 

ihrisku pri supermarkete  to je strašne. 

poslankyňa  Ďuratná:  Je to pravidelne každý víkend. 



poslanec Turčák:  Môžeme  dať ihneď požiadavku na Tomáša Čečku, aby dal aj túto kameru 

umiestnenú na supermarkete na online prenos tak, ako smerujeme kameru na 

multifunkčnom ihrisku. Inú možnosť na riešenie nemáme. 

                                                                                   (92/2023 schvaľujú) 

    

 

p. kontrolór: - Navrhujem uznesenie č. 11/2023 zrušiť.   

Uznesenie č. 11/2023  

OZ v Ochodnici odporúča starostovi obce bezodkladne zabezpečiť projektovú dokumentáciu 

na rekonštrukciu ďalších poruchových úsekov na obecnom vodovode v obci. 

V tomto uznesení nie je špecifikované, ktorý úsek vodovodu sa rozhodne Obec Ochodnica 

v rámci porúch rekonštruovať a preto bude potrebné toto uznesenie presnejšie špecifikovať, 

nakoľko nie je možné zabezpečiť projektovú dokumentáciu na nešpecifikovaný úsek.  

Komisia finančná a správy majetku na svojom zasadnutí prehodnotila dopad časti 

rekonštrukcie vodovodu, ktorá bola vykonaná spoločnosťou HAES, s.r.o., ktorá nepriniesla 

úsporu v nákupe pitnej vody. Komisia navrhuje toto uznesenie zrušiť. 

                                                                                    (93/2023 ruší uznesenie) 

 

p. kontrolór: Navrhujem prijať uznesenie na plnenie úlohy:  

 

Uznesenie  č. 69/2022 

 Kontrolór obce apelujem na starostu obce aby dal písomne úlohy zamestnancom na 

odstránenie opravných položiek. 

 

Starosta obce do 22.12. 2022  uloží  písomne úlohy zamestnancom na odstránenie 

opravných položiek. Vzhľadom na to, že zamestnanci majú na začiatku roka mnoho 

povinností a termíny na uzávierky a štatistiky bol určený termín na splnenie úlohy do 

31.3.2023. 

Úloha sa do dnešného dňa nesplnila ani sa nezačala plniť. Chcel by som požiadať starostu 

obce, aby vyvodil dôsledky alebo sa prijalo uznesenie na naplnenie úlohy.  

                                                                                    (94/2023 odporúča starostovi) 

 

Bod č.28: 

Záver. 

Po vyčerpaní jednotlivých bodov programu poverený  poslanec  poďakoval prítomným za 

účasť na rokovaní a zaželal pekný večer. 

 

 

   
 
 Zuzana Škorvanková                                              Lukáš Turčák 
      I. overovateľ                                                       II. overovateľ             
 
 
 
 
  
 



 
 
 
 
  

 
 
 
 
 
 

 

 


